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Vážení spoluobčané, drazí přátelé,  

léto je v plném proudu. Oproti zimám, které slábnou, léta v posledních letech nabírají 

stále více a více na síle. V Libochovanech jsme léto přivítali sportovními turnaji  

a v náhradním termínu také dnem dětí. V závěru července strávily děti týden  

v rámci letního prázdninového pobytu v Hrachově. Děkuji všem, kteří se podíleli  

na přípravě a zajištění zmíněných akcí. Velice si vážím ochoty všech, kteří  

se na organizaci jakkoli podíleli. 

Úvodem července proběhlo na dětském hřišti v Libochovanech u točny setkání, jehož 

cílem byla debata k jeho provozu a výběr nových herních prvků. Děkuji všem, kteří přišli. 

Na místě bylo domluveno, že hřiště se zatím oplocovat nebude. Místo šestiúhelníkové 

konstrukce na pískovišti, která neprošla revizí a byla proto v loňském roce odstraněna, byla 

přítomnými vybrána miniskluzavka pro nejmenší děti. Dále byly nově vybrány dva 

„dvojhoupací systémy“ – jeden pro menší děti se závěsnou houpačkou a houpacím 

hnízdem, druhý s dvěma závěsnými houpačkami pro větší děti. Zástupce společnosti 

dodávající herní prvky následně naší obci zpracoval cenovou nabídku, která byla 

porovnána s nabídkami konkurence. Na zasedání zastupitelstva obce, které se konalo 

minulý týden byl nákup nových herních prvků schválen. U dodavatele, společnosti Tewiko 

systems s. r. o., byly nové herní prvky objednány, dodací doba činí 6 – 8 týdnů. 

Od 31. července je konečně, byť jen kyvadlově, opět průjezdná hlavní silnice vedoucí 

přes naši obec. Klid od těžké dopravy byl sice příjemný, na druhou stranu spojení s Ústím 

nad Labem, a koneckonců i sousedními Církvicemi a Sebuzínem, bylo mizerné. Navíc 

mnoho řidičů nerespektovalo zákaz vjezdu motorovým vozidlům na cyklostezku a situace 

na cyklostezce kvůli tomu nebyla dobrá. 

V Řepnici byl také dočasně omezen provoz. V horní části obce byla řešena havárie  

na kanalizaci, která byla díky firmě MARKTRANS s.r.o. rychle vyřešena. 

Také letos jste měli možnost prostřednictvím ankety na facebooku vybrat filmy  

pro promítání letního kina. 13. července byl na fotbalovém hřišti TJ SOKOL Libochovany 

promítán první snímek „Aristokratka ve varu“. Jako druhý promítaný snímek jste zvolili 

klasiku „Okresní přebor“. Druhé promítání se připravuje na páteční večer 16. srpna. Letos 

se na Letní kino v Libochovanech podařilo prostřednictvím MAS České středohoří získat 

dotaci ve výši 85 %, pro naši obec je tedy tento rok z finančního hlediska promítání téměř 

beznákladové.   

Srdečně Vás zvu na srpnové promítání letního kina a těším se na setkání s Vámi. 

Doporučuji Vám dodržovat pitný režim a přeji Vám krásné léto!  

 


